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PROTOKÓŁ  NR  XXI/12 
 

obrad Sesji Rady Miasta Kostrzyn nad Odrą    
odbytej  20 września 2012 roku 

 
XXI Sesja Rady Miasta Kostrzyn nad Odrą  została zwołana przez 

Przewodniczącego  Rady Miasta Tadeusza Łysiaka.  
 
W sesji Rady Miasta na ogólny stan 15 radnych, udział wzięło 15 radnych. 
(listy obecności radnych oraz gości stanowi załączniki nr 1 do protokołu).  
 
Porządek obrad sesji przewidywał : 
 
1. Sprawy  regulaminowe : 

a) otwarcie sesji, 
b) przyjęcie porządku obrad, 
c) przyjęcie protokołów z ostatnich sesji: Nr XIX/12 z 26.06.2012r., Nr XX/12 z 

10.08.2012r. 
2. Sprawozdanie z działalności Burmistrza. 
3. Ocena bezpieczeństwa mieszkańców Kostrzyna nad Odrą – przyjęcie informacji 

przedstawionych przez Komisariat Policji, JRG PSP, Straż Graniczną, Pogotowie 
Ratunkowe, Straż Miejską i Wydział Gospodarki Komunalnej.  

4. Informacja z  realizacji budżetu miasta za I półrocze 2012 roku. 
5. Podjęcie uchwał w sprawach : 

a) przystąpienia do utworzenia  Stowarzyszenia ,,Odra dla turystów” (druk nr 1) 
b) wyrażenia zgody na realizację projektu systemowego „Indywidualizacja 

procesu nauczania i wychowania uczniów klas I-III szkół podstawowych” 
współfinansowanego przez Unię Europejską ze środków Europejskiego 
Funduszu Społecznego w ramach Priorytetu IX,  Podziałania 9.1.2 Programu 
Operacyjnego Kapitał Ludzki (druk nr 2), 

c) zawarcia umowy na dofinansowanie projektu Forte Cultura – wykorzystanie 
fortyfikacyjnego dziedzictwa kulturowego na rzecz zrównoważonego rozwoju i 
konkurencyjności miast i regionów (ang.„Forte Cultura – Capitalising of 
fortified cultural heritage for sustainable development and competitiveness of 
cities and regions”) (druk nr 3), 

d) zmiany uchwały budżetowej Miasta Kostrzyn nad Odrą na 2012 rok (druk nr 
4), 

e) zmian Wieloletniej Prognozy Finansowej Miasta Kostrzyn nad Odrą na lata 
2012 – 2033 (druk nr 5), 

f) umieszczenia tablicy upamiętniającej ofiary ludobójstwa dokonanego przez 
nacjonalistów ukraińskich na polskich obywatelach na Kresach Południowo-
Wschodnich II Rzeczypospolitej Polskiej (druk nr 6), 

g) wynagrodzenia Burmistrza Miasta Kostrzyn nad Odrą (druk nr 7), 

h) uchwalenia miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego terenu 
położonego w Kostrzynie nad Odrą przeznaczonego pod inwestycję liniową – 
gazociąg wysokiego ciśnienia DN 200 – II etap (druk nr 8), 
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i) udzielenia bonifikaty od ceny lokali mieszkalnych (druk nr 9). 

j)  rozpatrzenia skargi Kanne-Group Polska sp. z o.o w Kostrzynie nad Odrą (druk 
nr 10),  

k) zmiany uchwały budżetowej Miasta Kostrzyn nad Odrą na 2012 rok (druk nr 
11) 

6. Interpelacje i wnioski. 
7. Sprawy różne. 

 
Przewodniczący Rady Miasta Tadeusz Łysiak o godz. 14.00 dokonał otwarcia obrad 
sesji w sali Europejskiego Centrum Spotkań Seniorów i Osób Niepełnosprawnych oraz  
Kostrzyńskiego Centrum  Wspierania  Biznesu.   
 
Po powitaniu radnych i gości oświadczył, iż zgodnie z listą obecności aktualnie w 
posiedzeniu uczestniczy 13 radnych, co wobec ustawowego składu Rady wynoszącego 
15 osób, stanowi kworum pozwalające na podejmowanie prawomocnych  decyzji. 
 
Następnie przystąpiono do przyjęcia porządku obrad sesji. Przewodniczący Rady             
T. Łysiak wprowadził autopoprawkę do porządku obrad sesji  polegającą na 
wykreśleniu projektu uchwały w sprawie umieszczenia tablicy upamiętniającej ofiary 
ludobójstwa dokonanego przez nacjonalistów ukraińskich na polskich obywatelach na 
Kresach Południowo-Wschodnich II Rzeczypospolitej Polskiej (druk nr 6) . Projekt 
uchwały będzie przedmiotem kolejnej sesji, po otrzymaniu wymaganej opinii Rady 
Ochrony Pamięci Walk i Męczeństwa. 

 
Na obrady sesji przybył Radny K. Wojtala, a więc stan Rady liczył 14 radnych. 
 
W związku z tym, iż nie zgłoszono więcej zmian do porządku obrad sesji, 
Przewodniczący Rady przystąpił do realizacji kolejnego porządku obrad sesji, tj. 
przyjęcie protokołów z ostatnich sesji: Nr XIX/12 z 26.06.2012r., Nr XX/12 z 
10.08.2012r. 
 
Przewodniczący Rady T. Łysiak poddał pod głosowanie przyjęcie protokołów z sesji : 

1) Nr XIX/12 z 26.06.2012r. - Rada Miasta 13 głosami „za”, przy 1 
„wstrzymującym się” przyjęła protokół. 

2) Nr XX/12 z 10.08.2012r. - Rada Miasta 13 głosami „za”, przy 1 
„wstrzymującym się” przyjęła protokół. 

 
2. Sprawozdanie z działalności Burmistrza. 
 

Sprawozdanie z działalności Burmistrza w okresie od 26 czerwca  2012 r. do 20 
września 2012 r. przedstawił Burmistrz Miasta Andrzej Kunt  (sprawozdanie z 
działalności Burmistrza stanowi załącznik nr 3 do protokołu). 
 
Radny A. Bogdański zwrócił się z wnioskiem o uszczegółowienie dochodów 
uzyskanych przez kostrzyńskie szkoły podstawowe i gimnazja w trakcie Przystanku 
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Woodstock. Ponadto uzupełniając wypowiedź Burmistrza, Radny dodał, iż wyjazd do 
Wrocławia na mecz Polska-Mołdawia był nagrodą dla zawodników Uczniowskiego 
Klubu Sportowego Czwórka za zajęcie II miejsca w turnieju Mini Euro 2012. 
 
 
3. Ocena bezpieczeństwa mieszkańców Kostrzyna nad Odrą – przyjęcie 

informacji przedstawionych przez Komisariat Policji, JRG PSP, Straż 
Graniczną, Pogotowie Ratunkowe, Straż Miejską i Wydział Gospodarki 
Komunalnej.  

 
 
Pan Artur Babiracki Komendant Komisariatu Policji w Kostrzynie nad Odrą 
przedstawił informację na temat działalności Policji za 2011 rok. Informacja pisemna 
przedłożona przez Komisariat Policji w Kostrzynie nad Odrą stanowi załącznik nr 3 do 
protokołu. 
 
Mieszkanka Kostrzyna zwróciła uwagę na nocną dewastację i zakłócanie spokoju 
przez klientów lokalu Green Pub przy ul. Piastowskiej, w pobliżu którego znajdują się 
budynki mieszkalne.  Nadmieniła, iż  problem zgłaszany był ponad dwa lata temu i 
wówczas mieszkańcy dwóch budynków mieszkalnych wnioskowali o zamknięcie 
dyskoteki w tym lokalu. Stwierdziła, iż w tej sprawie nie udzielono odpowiedzi i nie 
podjęto żadnych działań. Mieszkanka zasygnalizowała, iż mieszkańcy nie będą  
zgłaszać interwencji, skoro funkcjonariusze policji lekceważą ich zgłoszenia. Zwróciła 
się również do Komendanta Policji, aby zabiegał o zwiększenie liczby funkcjonariuszy 
w Kostrzynie, a także wprowadził  patrole piesze. Ponadto zdaniem mieszkanki Straż 
Miejska w Kostrzynie jest zbyteczna, ponieważ są tylko urzędnikami pracującymi w 
godzinach od 8.00 do 16.00 otrzymującymi wynagrodzenie z podatków.  
 
Również mieszkanka Kostrzyna zgłosiła uwagi dotyczące zakłócania spokoju 
mieszkańcom przez młodzież nieletnią przebywającą w lokalu „Rampa”. 
 
Pani Stefania Martynowicz – mieszkanka Kostrzyna, była zdania, że lokale powinny 
być dostępne dla młodzieży, tylko brakuje właściwego nadzoru i kontroli nad tym, czy 
młodzież jest pełnoletnia. Dodała, że młodzież nieletnia powinna mieć zorganizowane 
dyskoteki  w Gimnazjach pod nadzorem nauczycieli. Pani S. Martynowicz nie 
zgodziła się z wypowiedzią na temat likwidacji Straży Miejskiej, ponieważ uważa, że 
problemem jest zbyt mała liczba strażników, tak jak i policjantów. Stwierdziła, że 
zakres zadań wykonywanych przez Straż Miejską, w tym również administracyjnych 
jest nie możliwy do zrealizowania przy tak małej obsadzie.  
 
Komendant Policji A. Babiracki potwierdził, iż zgłoszone przez mieszkanki Kostrzyna 
problemy są znane Policji, dlatego też wystąpił do władz Miasta o środki na 
dodatkowe patrole.  Przyznane środki w wysokości 10 tys. zł. pozwoliły na 
obsadzenie, tylko na  okres 3 miesięcy, patroli pieszych, nocnych, w okresie 
weekendowym. Obecnie w porze nocnej Komisariat dysponuje tylko jednym 
patrolem, który po wezwaniu na interwencje jest zajęty przez okres 2-3 godzin i 
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wówczas nie można zająć się innymi sprawami. Komendant zapewnił, że obecny stan 
etatowy nie wpływa na spadek  bezpieczeństwa społeczności lokalnej, ponieważ w 
drastycznych sytuacjach są siły z Komedzie Miejskiej. Komendant z niepokojem 
przyjął informację, że mieszkańcy nie będą zgłaszać interwencji, ponieważ policjanci 
nie podejmą czynności, bagatelizują zgłoszenia.  
Odnosząc się do kolejnej wypowiedzi, stwierdził, iż sprawa dotyczy tego samego 
problemu, który jest złożony, ponieważ również w tym przypadku brakuje nadzoru, 
ale ze strony rodziców.  Stwierdził, że osoby przebywające w lokalach są nieletnie, a 
więc rodzice nie interesują się, skoro pozwalają na przebywanie w lokalach po 
godzinie 22.00. Dodał, iż policja działa w graniach prawa, a więc możemy 
interweniować jeśli w lokalu dokonano czynu zabronionego. Komendant 
poinformował, że w Komisariacie są obecnie 44 etaty, w tym są również wakaty, a 
więc problemem jest ich zapełnienie, a nie zwiększenie etatów. Stwierdził, iż jak w 
każdym przypadku problemem jest zabezpieczenie środków. Komendant nie zgodził 
się z wypowiedzią, że Straż Miejska jest niepotrzebna, czego dowodem są 
przedstawione statyki o współpracy w różnym zakresie. Stwierdził, iż głównym 
problemem  Straży Miejskiej, jest ich liczebność. Komendant Straży Miejskiej ma do 
dyspozycji tylko 3 pracowników, a więc nie jest w stanie zaplanować służby również 
po południu. 
 
Radna K. Żołna zwróciła uwagę, że były zgłoszenia w sprawie nieuczciwych 
monterów np. instalacji gazowej, którzy namawiali, szczególnie osoby starsze, do 
zaciągania kredytów. Radna zapytała, czy w tej sprawie prowadzone są postępowania 
wyjaśniające? 
 
Komendant A. Babiracki wyjaśnił, iż zebrane materiały w takich sprawach  
przekazywane są do innych jednostek, w których wykryto już sprawcę. Natomiast w 
roku bieżącym, w kostrzyńskim Komisariacie prowadzone są postępowania.  
 
Radny P. Tadla przypomniał, iż w 2010 roku samorząd kostrzyński współfinansował 
zakup wyposażenia do pojazdu nieoznakowanego. W związku z powyższym zwrócił 
się  z pytaniem w jaki sposób, z jaką częstotliwością  pojazd wykorzystywany jest w 
mieście Kostrzyn ? 
 
Komendant A. Babiracki odpowiedział, że pojazd jest w dyspozycji Komendy 
Miejskiej Policji w Gorzowie Wlkp., ponieważ w Kostrzynie na ma sekcji ruchu 
drogowego. W związku z wprowadzonymi zmianami restrukturyzacyjnymi 
zlikwidowano w Kostrzynie ośmioosobowy referat sekcji ruchu drogowego, a obecnie  
funkcjonuje zespół kontrolerów ruchu drogowego Komendy Miejskiej. W zespole 
zatrudnionych jest trzech funkcjonariuszy z Kostrzyna, którzy 90% służb odbywają na 
terenie Kostrzyna. Natomiast zarządzeniem Komendanta Głównego nakazano   
maksymalne wykorzystanie wideo-rejestratora w trakcie miesiąca. Dlatego też, trzech  
funkcjonariuszy ruchu drogowego w Kostrzynie nie jest w stanie eksploatować tego 
urządzenia na pożądanym poziomie, a więc wykorzystywany jest na innym terenie. 
Komendant dodał, iż zmiany organizacyjne jednostki nie należą do jego kompetencji, 
a decyzje o likwidacji referatu podejmowane są na innym szczeblu. 
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Radny M. Tatarewicz przypomniał, iż poprzednia Rada Miasta przy 
dofinansowywaniu wideo-rejestratora została poinformowana, że zakup tego 
urządzenia przyczyni się do utworzenia jednostki ruchu drogowego w Kostrzynie, a 
tym samym powiększeniu składu osobnego Komisariatu Policji. Radny w imieniu 
własnym i pozostałych Radnych, wyraził rozczarowanie faktem, iż żaden z tych 
warunków nie został dopełniony.  W związku z powyższym Rada Miasta w 
przyszłości będzie  ostrożna w przyznawaniu kolejnej pomocy dla Policji. 
 
Przewodniczący Rady T. Łysiak zwrócił uwagę, że w  przedłożonych dokumentach  
podano informacje o 46 etatach w Komisariacie Policji, a nieformalnie posiada 
informacje, że Komendant dysponuje 25 pracownikami. Przewodniczący Rady 
stwierdził, iż przy takim stanie liczbowym funkcjonariuszy, należy podziwiać 
działalność Policji na tak dobrym poziomie.  Dodał, że ograniczona liczba 
pracowników, wiąże się z ponoszeniem kosztów, a w tym przypadku ograniczeniem 
patroli pieszych. 
 
Komendant A. Babiracki wyjaśnił, iż obecnie w kostrzyńskim Komisariacie jest 
siedem wakatów. Pozostały niedobór policjantów dotyczy pracowników, z powyżej 
20-letnim stażem, którzy w obawie przed zmianą przepisów emerytalnych korzystają 
ze zwolnienia  lekarskiego. 
 
Burmistrz Miasta A. Kunt poinformował, iż Komenda Miejska w Gorzowie jest  
najlepsza w kraju, a Komisariat kostrzyński, mimo wielu problemów, o których tylko 
zasygnalizował Komendant, funkcjonuje i pracuje na dobrym poziomie. Dodał, iż 
praca nad bezpieczeństwem w mieście przynosi dobre wyniki, jeśli samorząd 
współpracuje z jednostkami odpowiedzialnymi za bezpieczeństwo. Zwrócił uwagę, iż 
tematem dzisiejszej sesji jest działalność policji w roku ubiegłym, ale należy 
zastanowić się nad funkcjonowaniem tej jednostki w przyszłości. Burmistrz 
poinformował, iż w roku przyszłym planowane jest przeniesienie placówki Straży 
Granicznej do Gorzowa. W związku  z powyższym uznał, iż wówczas 
przekonywującym argumentem będzie, aby wystąpić ze stanowiskiem do Komendanta 
Wojewódzkiego Policji o zwiększenie obsady Komisariatu w Kostrzynie. 
 
Kolejnym punktem porządku obrad sesji była informacja na temat działalności 
Jednostki Ratowniczo-Gaśniczej Państwowej Straży Pożarnej w Kostrzynie nad Odrą 
(informacja pisemna stanowi załącznik nr 4 do protokołu).  
 
W związku z tym, iż na obradach sesji nie było przedstawiciela JRG PSP w 
Kostrzynie nad Odrą, przystąpiono do realizacji kolejnego punktu obrad, to jest 
informacji z działalności Placówki Straży Granicznej w Kostrzynie nad Odrą. 
 
Pan Tomasz Charzyński przedstawiciel Granicznej Placówki Kontrolnej Straży 
Granicznej przedstawił w formie prezentacji informację z ich działalności. (informacja 
pisemna stanowi załącznik nr 5 do protokołu).  
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Radny M. Tatarewicz zwrócił się o wyjaśnienie, czy w przedstawionej informacji była 
wypowiedź, że Straż Graniczna zatrzymywała nielegalnych pracowników w zakładach 
przemysłowych należących do Kostrzyńskiej-Słubickiej Specjalnej Strefy 
Ekonomicznej? 
 
Pan Tomasz Charzyński wyjaśnił, iż Straż Graniczna przeprowadzała w tym zakresie  
kontrole na terenie  zakładów pracy i nie stwierdzono zatrudniania nielegalnych 
pracowników przez pracodawców K-S SSE na terenie Kostrzyna. 
 
Radny M. Jaszcz zwrócił się o podanie narodowości osób stanowiących   
najliczniejszą  grupy wśród zatrzymanych cudzoziemców. 
 
Pan Tomasz Charzyński odpowiedział, iż największą grupę zatrzymanych 
cudzoziemców stanowią osoby pochodzące z Ukrainy. 
 
Następnie podczas obrad sesji Prezes Zarządu NZOZ Nowy szpital w Kostrzynie nad 
Odrą Pani Katarzyna Lebiotkowska  przedstawiła informacje na temat działalności 
Zespołu Ratownictwa Medycznego w Kostrzynie nad Odrą (informacja stanowi 
załącznik nr 6 do protokołu). 
 
Radny R. Andrys zwrócił się z pytaniem, do kogo należy wezwanie transportu 
lotniczego do wypadku, jeśli jest to możliwe wyłącznie z miejsca zdarzenia? 
 
Pani Katarzyna Lebiotkowska  wyjaśniła, że pogotowie lotnicze wzywane jest  przez 
dyspozytora, po otrzymaniu informacji  przez zespół specjalistyczny, który na miejscu 
zdarzenia powziął decyzję o zasadności wezwania pogotowia lotniczego. Dodała, iż po 
przetransportowaniu pacjenta karetką do szpitala nie jest to już możliwe. Dlatego też 
ważne jest, aby ambulanse były odpowiednio wyposażone w urządzenia, które 
pozwolą określić jaką pomoc należy udzielić pacjentowi. 
 
Radny K. Wojtala wystąpił z zapytaniem, czy podczas krótkiego okresu sprawowania 
funkcji Prezesa Zarządu, Pani K. Lebiotkowska  zastanawiała się nad możliwością 
przywrócenia działalności oddziału pediatrycznego ? 
 
Pani Katarzyna Lebiotkowska odpowiedziała, że analizuje różne potrzeby lokalnej 
społeczności i uważa, że w każdym szpitalu powiatowym powinien być oddział na  
przynajmniej na 10 łóżek pediatrycznych. Poinformowała, iż w tej sprawie prowadziła 
rozmowy z dyrekcją NFZ oraz wojewódzkim konsultantem do spraw pediatrii w celu 
wypracowania najlepszego rozwiązania w tym zakresie.  Wojewódzki konsulat jest 
zdania, iż oddział pediatryczny powinien posiadać 20 łóżek, w tym 10 pediatrycznych  
i 10 specjalistycznych. W związku z powyższym będzie prowadziła analizę 
wszystkich elementów, w tym również statystycznych, niezbędnych do przygotowania 
oferty na przyszły rok dla NFZ. Pani Prezes stwierdziła, iż podjęła się tego tematu, aby 
pomóc samorządowi w tym zakresie i wyjść naprzeciw potrzebom mieszkańcom. 
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Radny J. Sak zapytał, czy uległo zwiększeniu zatrudnienie personelu w kostrzyńskim 
szpitalu ?  
 
Pani Katarzyna Lebiotkowska odpowiedziała, że zatrudnienie, jest to ilość kadry 
medycznej, dostosowywanej są do zakresu świadczonych usług i potrzeb. Dodała, iż 
prowadzi analizę dokumentów i działalności poszczególnych oddziałów i na tej 
podstawie twierdzi, że są konieczne zmiany, aby poprawić dostępność  i jakość 
świadczonych usług.   
 
Kolejnym punktem dotyczącym bezpieczeństwa mieszkańców była działalność Straży 
Miejskiej w Kostrzynie nad Odrą. 
 
Komendant Straży Miejskiej Wiesław Płończak przedstawił informację z działalności 
Straży Miejskiej w 2011 roku (informacja stanowi załącznik nr 7 do protokołu). 
 
Radny M. Jaszcz zapytał, czy Straż Miejska podejmuje interwencje na zgłoszenia 
anonimowe i jaki skutek przynoszą te zgłoszenia, oraz czy faktycznie są zasadne ? 
 
Komendant W. Płończak wyjaśnił, iż na każde zgłoszenie podejmowana jest 
interwencja, z tym, że przy zgłoszeniach anonimowych utrudnione jest działanie 
Straży Miejskiej. W takich przypadkach ustalenie, w dalszym postępowaniu, 
szczegółów jest nie możliwe, ponieważ nie ma możliwości skontaktowania się z 
osobą, która dokonała zgłoszenia. 
 
Radny R. Andrys zgłosił następujące sprawy i zapytania: 

1) podjętych działań zmierzających do wyegzekwowania od właścicieli terenów 
zielonych, szczególnie przy pasach drogi, utrzymania tych terenów poprzez ich 
wykoszenie? 

2) wskazania instytucji, do których mieszkańcy mogą zgłaszać problem z dzikami, 
które wkraczają na teren miasta, 

3) konieczności wykoszenia trawy wzdłuż chodnika na odcinku ul. Jana Pawła w 
kierunku do ul. Narutowicza, ponieważ zagraża to bezpieczeństwu pieszych, 
którzy zmuszeni są iść ulicą, zamiast chodnikiem. 

 
Komendant W. Płończak ustosunkowując się do powyższych spraw wyjaśnił, co 
następuje: 

1) Problemem jest brak przepisów prawnych odnośnie nakładania sankcji karnych 
za prawidłowe utrzymanie terenów w zakresie koszenia traw. W innych 
przypadkach, jak zaśmiecanie terenu, są podstawy prawne do działania i 
wystąpienia z pismem do uprzątnięcia terenu i wówczas można sugerować 
wykoszenie trawy. 

2) Odnosząc się do sprawy dzików pojawiających się na terenie miasta, wyjaśnił, 
że są to zwierzęta wolno-żyjące, należące do Skarbu Państwa. W tej sprawie 
odbyło się spotkanie robocze z udziałem Komendanta Policji, Straży Miejskiej, 
Naczelnika Wydz. GKiL Urzędu Miasta, przedstawicieli Kółek Łowieckich, w 
celu wypracowania sposobu na rozwiązanie tego problemu. Komendant 
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stwierdził, iż przede wszystkim mieszkańcy, którzy dokarmiają dziki, 
przyczynili się do tej sytuacji. Dodał, iż dopiero w miesiącu październiku 
można wypłoszyć dziki do lasu, aby zredukować ich ilość.  

3) Odpowiadając na ostatnie pytanie, wyjaśnił, iż droga pomiędzy ul. J. Pawła a 
ul. Narutowicz jest własnością Nadleśnictwa, a więc mogłaby być zamknięta i 
wyłączona z użytkowania. Na tym odcinku wcześniej był las, ale ze względu na 
ułatwienie dojazdu została zrobiona droga, którą Nadleśnictwo mogłoby 
zlikwidować. Poinformował, iż Straż Miejska w ostatnim czasie zgłosiła  
wyrwę w chodniku, która została zabezpieczona przez Wydz. GKiL Urzędu 
Miasta. 

 
Radny A. Żołna kierując swoje wystąpienie do Policji, Straży Miejskiej, Straży 
Granicznej, zwrócił uwagę, iż nurtującym problemem jest zachowanie młodzieży po 
opuszczeniu lokalów w porze nocnej, w weekendy. Radny stwierdził, iż problem ten 
istnieje od lat, dlatego też był zdania, że należałoby zastanowić się nad zmianami w 
organizacji dyżurów, aby zwiększyć liczbę patroli, może nawet kosztem innych zadań. 
 
Komendant W. Płończak wyjaśnił, że przy obecnym trzy osobowym stanie kadrowym 
nie ma możliwości, aby strażnicy pełnili dyżury do południa, po południu i w nocy. 
Dodał, iż  praca Straży Miejskiej obejmuje również sprawy administracyjne związane 
z wypełnianiem dokumentacji, odbieraniem zgłoszeń telefonicznych, a więc niezbędna 
byłaby osoba cywilna do prowadzenia tego typu spraw. 
 
Burmistrz Miasta A. Kunt  nawiązując do odpowiedzi Komendanta dotyczącej 
możliwości rozwiązania problemu z dzikami, wyjaśnił, iż odszczelenia dzików można 
dokonać wyłącznie w określanych obwodach łowieckich, a nie na każdym terenie lasu.  
Ponadto na terenie otuliny Parku Narodowego jest około 400 szt. dzików, a więc 
odszczelenie 100 szt., przy dwukrotnym rozmnażaniu się tych zwierząt w ciągu roku 
nie wiele zmieni. Nadmienił, iż koła łowieckie nie są chętne do odszczelenia dzików, 
ponieważ wiąże się to z kosztami. Burmistrz poinformował, iż są również metody 
odstraszania za pomocą rozprowadzania granulatów zapachowych, które z czasem też 
już nie skutkują. Dodał, iż problem dzików w mieście nie dotyczy tylko Kostrzyna, ale 
wielu miast w kraju, które też borykają się z tym zjawiskiem.  
 
Naczelnik Wydz. Gospodarki Komunalnej i Lokalowej Pani A. Wasielak przedstawiła 
informacje na temat działalności Wydziału Gospodarki Komunalnej i Lokalowej 
Urzędu Miasta (informacja stanowi załącznik nr 8 do protokołu). 
 
Radny  R. Andrys wnioskował o wystąpienie do Zarządu Generalnej Dyrekcji Dróg 
Krajowych i Autostrad o wykonanie ścieżki pieszo-jezdnej od Cmentarza 
Komunalnego  do terenu Przystanku Woodstock, co udogodniłoby organizacje ruchu 
na ul. Sportowej podczas tej imprezy. Radny zadał również pytanie, czy w związku z 
przeprowadzonym przetargiem na dostawę energii dla miasta na oświetlenie ulic będą 
oszczędności w stosunku do roku ubiegłego ? 
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Naczelnik Wydz. GKiL Pani A. Wasielak wyjaśniła, że przetarg dotyczył wyłącznie  
dostawy energii elektrycznej, a więc należy również doliczyć koszty dystrybucji, co 
stanowi połowę całkowitych kosztów. Dodała, iż w tym przetargu ujęto wszystkie 
jednostki miasta, szkoły, przedszkola, instytucje. Miasto przyjęło najkorzystniejszą 
ofertę cenową ze złożonych,  ale nie mamy pewności czy będą oszczędności, 
ponieważ koszty rosną, zarówno w energii, jak i w konserwacji oświetlenia. 
 
Burmistrz Miasta A. Kunt poinformował, iż w zakresie bezpieczeństwa działa również 
Wydział Obrony Cywilnej, których praca zauważalna jest szczególnie w sytuacjach 
kryzysowych, takich jak powódź, ewakuacja, zagrożenia epidemiologiczne. Dodał, iż 
duży wkład pracy w tej dziedzinie ma również grupa płetwonurków, grupa 
Ratownictwa Medycznego. 
 
 
4. Informacja z  realizacji budżetu miasta za I półrocze 2012 roku. 
 

Burmistrz Miasta A. Kunt zwrócił się do Skarbnik Miasta Pani Janiny Rapacz o 
przedstawienie informacji z realizacji budżetu miasta za I półrocze 2012 r.  

 
Skarbnik Miasta J. Rapacz przedstawiła realizację budżetu za I półrocze 2012r. 

(informacja stanowi załącznik nr 8 do protokołu). 
 
Radny M. Borowski odnosząc się do pozytywnej opinii, ale z uwagami,  Regionalnej 
Izby Obrachunkowej w sprawie wykonania budżetu miasta za I półrocze 2012 r.  
zwrócił się o wyjaśnienie w tej sprawie ?  
 
Skarbnik Miasta Janina Rapacz wyjaśniła, iż wskazane przez RIO uwagi w 
sprawozdaniu są nie są istotne w stosunku do wykonania budżetu, są to błędy 
rachunkowe i pisarskie. 
 
5. Podjęcie uchwał. 
 
a) przystąpienia do utworzenia  Stowarzyszenia ,,Odra dla turystów” (druk nr 1),  
 
Kierownik Biura Integracji Europejskiej Pani Agnieszka Żurawska-Tatała 
przedstawiła następujące informacje dotyczące projektu ,,Odra dla turystów”: 
1) 14.06. 2007r. Rada Miasta Kostrzyn nad Odrą podjęła uchwałę, w sprawie zawarcia 

przez Miasto Kostrzyn nad Odrą wspólnie z gminami: Bytom Odrzański, 
Sulechów, Krosno Odrzańskie, Słubice, Nowa Sól Porozumienia w sprawie 
powierzenia przez Gminę Bytom Odrzański, Sulechów, Krosno Odrzańskie, 
Słubice, Kostrzyn nad Odrą Gminie Nowa Sól. 

2) 1.06.2007 r. zostało podpisane Porozumienie międzygminne o realizacji projektu 
„Rozwój turystyki na transgranicznym obszarze rzeki Odry w miejscowościach: 
Bytom Odrzański, Nowa Sól, Cigacice, Krosno Odrzańskie, Słubice, Kostrzyn nad 
Odrą” - zakup statków z dofinansowaniem z Programu Operacyjnego Współpracy 
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Transgranicznej Polska (woj. Lubuskie) – Brandenburgia na lata 2007 – 2013 w 
ramach Europejskiej Współpracy Terytorialnej. 

3) 29.12.2008 r. Miasto Nowa Sól złożyło wniosek  o dofinansowanie projektu do 
Programu Operacyjnego Współpracy Transgranicznej Polska (woj. Lubuskie) – 
Brandenburgia na lata 2007 – 2013 w ramach Europejskiej Współpracy 
Terytorialnej. 

4) 10.08.2010 r Rada Miasta Kostrzyn nad Odrą podjęła uchwałę w sprawie zawarcia 
przez  miasto Kostrzyn nad Odrą wspólnie z gminami: Nowa Sól- Miasto, Bytom 
Odrzański, Sulechów, Krosno Odrzańskie, Słubice,  Górzyca, Stowarzyszeniem 
Marina Winterhafen Sporboot Frankfurt (Oder) e.V, miastami: Eisenhüttenstadt, 
Frankfurt nad Odrą Porozumienia Partnerskiego w ramach Programu Operacyjnego 
Współpracy Transgranicznej Polska (Województwo Lubuskie) – Brandenburgia 
2007- 2013 na realizację Projektu nr WTBR.01.01.00-08-008/09. 

5) w dniu 10.09.2010  nastąpiło oficjalne podpisanie porozumienia partnerskiego. 
 
Następnie poinformowała, iż zgodnie z rozstrzygniętym przetargiem na wykonanie 
statków - termin wykonania statków przypada  na 30.06.2013 r., pierwszy statek 
zostanie wykonany do  31.05.2013 r. – całkowity koszt statków 7.687.500,00 zł. 
Udział Miasta Kostrzyn nad Odrą w kosztach przedsięwzięcia to – 16,2 %, co zostało 
wyliczone na podstawie liczby mieszkańców z terenu objętego projektem. Do końca 
2012 r. Miasto Kostrzyn nad Odrą poniesie wydatki w ramach projektu w wysokości 
ok. 60.000 zł, natomiast w 2013r. ok. 300.000 zł. Kierownik BIE Pani A. Żurawska-
Tatała wyjaśniła, że projekt uchwały dotyczy przystąpienia do Stowarzyszenia ,,Odra 
dla turystów”, które będzie operatorem statków. Zwodowanie pierwszego statku 
nastąpi w czerwcu 2013 roku. Poinformowała, że przedłożona  opinia prawna radcy 
Gminy Nowa Sól zawiera  wyjaśnienia, dlaczego zdecydowano się na utworzenie 
Stowarzyszenia, a nie spółki prawa handlowego. Dodała, że w drodze ustawy 
zamówień publicznych podejmowano trzy próby wyłonienia operatora, które nie 
przyniosły efektów. W związku z tym, iż partner wiodący Gmina Nowa Sól i pozostali 
członkowie są zobligowani do tego, aby przez okres 5 lat statki pływały po rzece 
Odrze, dlatego też postanowiono utworzyć stowarzyszenie, które będzie zarządzało 
tym przedsięwzięciem. 
 
Burmistrz Miasta A. Kunt uzupełniając wypowiedź Pani A. Żurawskiej-Tatały 
poinformował, że zadanie dofinansowane jest w wysokości 85%, a udział miasta 
stanowi  16,2% z 15% udziału własnego. Dodał również, że gmina może tworzyć   
spółki prawa handlowego wyłącznie do prowadzenia gospodarki komunalnej, a cele 
stawiane stowarzyszeniu nie stanowią gospodarki komunalnej. Ponadto zgodnie z 
opinią prawną, stowarzyszenie jest jedyną formą prawnie dopuszczalną, w przypadku 
gdy nie został wyłoniony operator prywatny.   
 
Radna K. Żołna stwierdziła, że w Statucie Stowarzyszenia w punkcie V Majątek i 
Gospodarka Finansowa, źródłami powstania majątku Stowarzyszenia są również 
dotacje i subwencje. Radna zapytała, czy w związku z powyższym dotacje ujęte w 
budżecie miasta Kostrzyn będą również dotyczyły tego stowarzyszenia, czy są to 
dotacje i subwencje np. Urzędu Marszałkowskiego?   
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Pani A. Żurawska-Tatała wyjaśniła, iż intencją autora Statutu było zapewne to, aby 
Stowarzyszenie mogło brać udział w konkursach ogłaszanych przez partnerów 
projektu, a także konkursach organizowanych przez Urząd Marszałkowski. 
 
Radny K. Wojtala zadał pytanie, czy Miasto nadal uczestniczy w projekcie „Łączą nas 
rzeki”, do którego przystąpiło w poprzedniej kadencji Rady Miasta? 
 
Burmistrz Miasta A. Kunt wyjaśnił, iż oba projekty powstały równolegle, z tym że 
projekt „Łączą nas rzeki” dotyczy rzeki Warty. Pierwotnie partnerem wiodącym było 
miasto Gorzów, a projekt obejmował kwotę 20 mln zł. Udział miasta Kostrzyn w tym 
projekcie obejmował rewitalizację i przywrócenie działalności  przystani „Delfin”. W 
ramach Europejskiej Współpracy Terytorialnej projekt mógł otrzymać dofinansowanie 
w wysokości 85%. Niestety, ze względu na brak środków, projekt został uwzględniony 
przy podziale środków w ramach EWT.  W związku z tym, iż projekt ten jest bardzo 
ważny dla miasta Gorzów  i Kostrzyn, postanowiono poczekać do następnego 
rozdziału środków unijnych. Dodał, iż miasto Kostrzyn zainwestowało już 300 tys. zł. 
w przygotowanie dokumentacji, dlatego też uzasadnione jest, aby kontynuować to 
zadanie. 
 
Radny K. Wojtala zapytał, jakie efekty przyniesie Miastu przystąpienie do projektu 
„Ł ącza nas rzeki” i jednocześnie prosił o podanie poniesionych już kosztów ? 
 
Burmistrz Miasta A. Kunt wyjaśnił, iż miasto zainwestowało w przygotowanie 
projektu 300 tys. zł. Następnie, jeśli projekt zostanie dofinansowany, to  otrzymamy 
środki unijne w wysokości  85 % kosztów projektu, które wynoszą 6 mln zł. Projekt 
nie został uwzględniony w ramach EWT z powodu rozdysponowania środków na inne 
projekty. Dodał, że w skali kraju, zazwyczaj, co drugi projekt jest pozytywnie 
rozpatrzony. Burmistrz stwierdził, iż wszyscy partnerzy projektu wyrażają wolę, aby 
wystąpić o środki w kolejnym rozdaniu, ponieważ są duże szanse na pozytywne 
rozpatrzenie wniosku.  
 
Radny K. Wojtala zwrócił się z pytaniem, czy miasto Kostrzyn ze względów 
finansowych może uczestniczyć w obu projektach i partycypować w kosztach? 
 
Burmistrz Miasta A. Kunt odpowiedział, iż miasto Kostrzyn już jest partnerem 
projektu, nie jesteśmy w fazie przystępowania. Poinformował, iż projekt jest 
realizowany na etapie budowy statków w Kędzierzynie-Koźlu. Natomiast 
konsekwencją wycofania będzie to, że statki będą zawracały na rzece w Słubicach. 
Burmistrz przypomniał, że przez wiele lat były zgłaszane wnioski, aby rozwijać 
turystykę na rzekach, dlatego w tym kierunku podjęto działania. Nadmienił, iż w dniu 
dzisiejszym trudno jest ocenić dochody z usług świadczonych przez statki.  Na 
podstawie studium wyliczono koszty eksploatacji statków, które wyniosą na 
wszystkich partnerów łącznie 400 tys. zł. rocznie, jeśli statki nie będą użytkowane.  
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Radny M. Tatarewicz stwierdził, iż miasto jest zbyt zaangażowane w projekt, aby na 
tym etapie, przed końcem jego realizacji, wycofać się. Radny był zdania, że  ważne 
jest, aby miasto miało wpływ na zarządzanie tym przedsięwzięciem, które musi 
funkcjonować przez 5 lat. Dopiero po tym okresie będzie można zastanowić nad tym, 
czy nadal uczestniczyć w tym zadaniu, czy też odzyskać środki poprzez rozwiązanie 
tego przedsiębiorstwa. Radny wyraził wątpliwości co do opinii przedłożonej przez 
radcę prawnego z Nowej Soli na temat formy prowadzenia działalności wyłącznie 
poprzez stowarzyszenie. Podsumowując stwierdził, iż przychyla się do  propozycji 
Burmistrza Miasta, aby nadzorować to przedsięwzięcie poprzez przystąpienie do  
Stowarzyszenia „Odra dla turystów”. 
 
Radny K. Wojtala zgłosił wniosek o podanie kosztów poniesionych na przystąpienie 
do projektu „Łączą nas rzeki” i „Odra dla turystów”. 
 
Burmistrz Miasta A. Kunt zaproponował udzielenie odpowiedzi na piśmie.  
  
Przewodniczący Rady  poddał pod głosowanie projekt uchwały.  
Rada Miasta w obecności 15 radnych uczestniczących w posiedzeniu – 13 głosami 
„za”, przy 1 głosie „ przeciwnym” i 1 „wstrzymującym się” - podjęła Uchwałę Nr 
XXII/148/12,  która stanowi załącznik nr  10 do protokołu. 
 
 
b) wyrażenia zgody na realizację projektu systemowego „Indywidualizacja procesu 

nauczania i wychowania uczniów klas I-III szkół podstawowych” 
współfinansowanego przez Unię Europejską ze środków Europejskiego Funduszu 
Społecznego w ramach Priorytetu IX,  Podziałania 9.1.2 Programu Operacyjnego 
Kapitał Ludzki (druk nr 2), 

 
Radny A. Bogdański zwróci się z prośbą, aby po podjęciu uchwały przez Radę Miasta, 
przystąpiono do procedur związanych z wdrożeniem projektu, tak aby, jak najszybciej 
szkoły mogły go realizować. 
 
 Pani A. Żurawska-Tatała kierownik BIE wyjaśniła, że z początkiem września 
otrzymaliśmy informację o uzyskaniu dofinansowania projektu, dlatego też 
przedłożono projekt uchwały na dzisiejszą sesję. Dodała, że podjęto czynności 
związane z przygotowaniem procedury  związanej z wyłonieniem wykonawcy, czyli 
nauczycieli, którzy będą prowadzić zajęcia.  
 
Przewodniczący Rady  poddał pod głosowanie projekt uchwały.  
Rada Miasta w obecności 15 radnych uczestniczących w posiedzeniu – 15 głosami 
„za” - podjęła Uchwałę Nr XXII/149/12,  która stanowi załącznik nr  11 do protokołu. 
 
 
c)   zawarcia umowy na dofinansowanie projektu Forte Cultura – wykorzystanie 

fortyfikacyjnego dziedzictwa kulturowego na rzecz zrównoważonego rozwoju i 
konkurencyjności miast i regionów (ang.„Forte Cultura – Capitalising of fortified 
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cultural heritage for sustainable development and competitiveness of cities and 
regions”) (druk nr 3), 

  
Radny R. Andrys stwierdził, iż projekt będzie dofinansowany w 85%, ale najpierw 
należy zadanie zrealizować z własnych środków. Dlatego zapytał,  czy Miasto  posiada 
środki w przyszłorocznym budżecie na realizację tego projektu? Stwierdził, iż Rada 
Miasta jest przed uchwaleniem budżetu na przyszły rok, tak więc byłby to kolejny 
projekt z udziałem miasta.  
 
 
Burmistrz Miasta A. Kunt wyjaśnił, iż projekt jest refinansowany w 100% przez 
Fundusz Środkowoeuropejski. Projekt ten przyniesie korzyści finansowe w wysokości 
369 tys. euro  i inwestycyjne, to jest budowa przystani na Odrze przy bastionie 
Branderburgia, przy Twierdzy oraz na rzece Warta. W tym projekcie nie ma udziału 
własnego z tym, że najpierw należy środki wydatkować, aby otrzymać ich zwrot. 
 
Radny R. Andrys zapytał, czy jest możliwość wypertraktowania dodatkowych 
inwestycji w ramach tego projektu, skora miasto Kostrzyn jest w nim liderem? 
 
Burmistrz Miasta A. Kunt wyjaśnił, że budżet tego projektu wynosi 1,6 mln euro, do 
podziału na 11  partnerów, w tym 360 tys. euro dla Kostrzyna, który otrzymuje 
najwięcej w stosunku do pozostałych partnerów.  
 
Przewodniczący Rady  poddał pod głosowanie projekt uchwały.  
Rada Miasta w obecności 15 radnych uczestniczących w posiedzeniu – 15 głosami 
„za” - podjęła Uchwałę Nr XXII/150/12,  która stanowi załącznik nr  12 do protokołu. 
 
 
d) zmiany uchwały budżetowej Miasta Kostrzyn nad Odrą na 2012 rok (druk nr 4), 
 
Przewodniczący Rady  poddał pod głosowanie projekt uchwały.  
Rada Miasta w obecności 15 radnych uczestniczących w posiedzeniu – 14 głosami 
„za”, przy 1 „wstrzymującym się” - podjęła Uchwałę Nr XXII/151/12,  która stanowi 
załącznik nr  13 do protokołu. 
 
 
e)   zmian Wieloletniej Prognozy Finansowej Miasta Kostrzyn nad Odrą na lata 2012 – 

2033 (druk nr 5), 
 
Przewodniczący Rady  poddał pod głosowanie projekt uchwały.  
Rada Miasta w obecności 15 radnych uczestniczących w posiedzeniu – 14 głosami 
„za”, przy 1 „wstrzymującym się” - podjęła Uchwałę Nr XXII/152/12,  która stanowi 
załącznik nr  14 do protokołu. 
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f)  wynagrodzenia Burmistrza Miasta Kostrzyn nad Odrą (druk nr 7), 
 
 
Przewodniczący Rady  poddał pod głosowanie projekt uchwały.  
Rada Miasta w obecności 15 radnych uczestniczących w posiedzeniu – 13 głosami 
„za”, przy 2 „wstrzymujących się” - podjęła Uchwałę Nr XXII/153/12,  która stanowi 
załącznik nr  15 do protokołu. 
 

g) uchwalenia miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego terenu 
położonego w Kostrzynie nad Odrą przeznaczonego pod inwestycję liniową – 
gazociąg wysokiego ciśnienia DN 200 – II etap (druk nr 8), 

 
Naczelnik Wydz. Gospodarki Przestrzennej i Obsługi Inwestora Pani Małgorzata 
Kraszewska wystąpiła do Radnych z propozycją wprowadzenia w § 14 stawki w 
wysokości 1 % dla wszystkich terenów w granicach planu, dla ustalenia wysokości 
jednorazowej opłaty w związku ze zbyciem przez właściciela albo użytkownika 
wieczystego nieruchomości, której wartość wzrosła w związku z uchwaleniem planu. 
 
Przewodniczący Rady  poddał pod głosowanie projekt uchwały, wraz z proponowaną 
zmianą w § 14. 
Rada Miasta w obecności 15 radnych uczestniczących w posiedzeniu – 15 głosami 
„za” - podjęła Uchwałę Nr XXII/154/12,  która stanowi załącznik nr  16 do protokołu. 

 

h) udzielenia bonifikaty od ceny lokali mieszkalnych (druk nr 9). 

 
Przewodniczący Rady  poddał pod głosowanie projekt uchwały.  
Rada Miasta w obecności 15 radnych uczestniczących w posiedzeniu – 15 głosami 
„za” - podjęła Uchwałę Nr XXII/155/12,  która stanowi załącznik nr  17 do protokołu. 

 

i) rozpatrzenia skargi Kanne-Group Polska sp. z o.o w Kostrzynie nad Odrą                
(druk nr 10),  

 
Przewodniczący Rady  poddał pod głosowanie projekt uchwały.  
Rada Miasta w obecności 15 radnych uczestniczących w posiedzeniu – 14 głosami 
„za”, przy 1 „wstrzymującym się” - podjęła Uchwałę Nr XXII/156/12,  która stanowi 
załącznik nr  18 do protokołu. 

 

j)  zmiany uchwały budżetowej Miasta Kostrzyn nad Odrą na 2012 rok (druk nr 11), 

 
Przewodniczący Rady  poddał pod głosowanie projekt uchwały.  
Rada Miasta w obecności 15 radnych uczestniczących w posiedzeniu – 15 głosami 
„za” - podjęła Uchwałę Nr XXII/157/12,  która stanowi załącznik nr  19 do protokołu. 
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6. Interpelacje i wnioski. 

Radna M. Sądej zgłosiła wniosek do budżetu miasta na 2013 roku w sprawie 
wykonania parkingu  przy ul. Kościuszki, w miejsce obelisku po pomniku, który 
będzie dostępny dla nauczycieli, a w godzinach popołudniowych dla mieszkańców. 

 
7. Sprawy różne. 
 
Radny M. Tatarewicz był zdania, że sesja Rady Miasta nie jest miejscem do udzielania 
głosu mieszkańcom, ponieważ  sprawy mieszkańców powinny być przedstawiane na 
posiedzeniach Komisji. 
 
Przewodniczący Rady T. Łysiak wyjaśnił, iż udzielił głosu mieszkankom Kostrzyna z 
uwagi na poruszane problemy dotyczące bezpieczeństwa i obecność Komendant  
Policji. 
 
Radny K. Wojtala zwrócił się z prośbą o przedstawienie aktualnej informacji na temat 
stanu wody, gdyż ostrzeżenie o niezdatności wody do picia nie zostało odwołane?  
 
Przewodniczący Rady T. Łysiak wyjaśnił, iż Prezes MZK na posiedzeniach obu 
Komisji Rady poinformował, że przeprowadzone ostatnio badania wody nic nie 
wykazały. Dodał, iż woda nadal jest chlorowana, ponieważ SANEPID formalnie nie 
odwołał decyzji w tej sprawie. 
 
Radny K. Wojtala przypomniał, iż na ostatniej sesji mówił o przejęciu obiektów po 
Zespole Szkół. Radny zwrócił się o przedstawienie informacji w tej sprawie.  
 
Sekretarz Miasta Anna Suska wyjaśniła, że otrzymaliśmy ogłoszenie Starostwa 
Powiatowego o kolejnym przetargu na sprzedaż obiektów i terenu za kwotę 1,3 mln zł.  
  
Przewodniczący Rady T. Łysiak dodał, iż na sesji Rady Miasta Kostrzyn nad Odrą 
Wicestarosta poinformował, iż w przypadku nie sprzedania obiektów, Starostwo 
zaproponuje przejęcie ich za symboliczną kwotę.    
 
Radny K. Wojtala zwrócił się z pytaniem czy prowadzone były rozmowy z Dyrekcja 
PKP w sprawie przywrócenia przejścia przez tunel w ramach realizowanego remontu? 
 
Przewodniczący Rady T. Łysiak wyjaśnił, iż otrzymał informację od Burmistrza 
Miasta, że tunel nie jest ujęty w projekcie modernizacji całego obiektu dworca.  
 
W związku z tym, że porządek obrad XXI sesji Rady Miasta Kostrzyn nad Odrą                      
kadencji został wyczerpany - Przewodniczący Rady Miasta T. Łysiak zamknął obrady 
o godzinie 19.30. 
 
Protokołowała :     Przewodniczący  Rady Miasta 
 
R. Luszawska        Tadeusz Łysiak 


